

Nota de Premsa

Calvià, 21 de febrer de 2023

L'AJUNTAMENT DE CALVIÀ I EL SOIB COL·LABOREN EN LA REALITZACIÓ CONJUNTA DE DUES JORNADES DE SELECCIÓ DIRIGIDES A COBRIR 70 LLOCS DE FEINA EN EMPRESES DEL MUNICIPI

Des de l'any 2015 fins avui, l'Ajuntament de Calvià ha apostat decididament per noves fòrmules de col·laboració publicoprivada en matèria d'intermediació laboral. Aquesta estratègia es va evidenciar tant a les Fires d'Ocupació celebrades el 2017 i el 2019, com en la posada en marxa de nombroses jornades de selecció amb empreses ubicades a Calvià durant els anys 2018, 2020 i 2022.

Enguany, conjuntament amb el SOIB, posa en marxa una **experiència innovadora** basada en la celebració de dues jornades de selecció a la Sala Palmanova que donaran resposta a les necessitats de cobrir 70 llocs de feina tant a la coneguda marca comercial Eroski com a la empresa multinacional turística Meliá Hotels.

L'IFOC, amb l'aprovació del SOIB, ha publicat al web ifoc.es/contigo una plataforma per recollir totes les inscripcions a aquestes ofertes. Una vegada finalitzats els terminis d'inscripció es realitzarà una tasca unificada de valoració de perfils (preselecció) i la comunicació final de persones candidates per a la seva entrevista per part de les persones responsables de les empreses esmentades.

El proper dia 14 de març es realitzarà la jornada de selecció d'Eroski per cobrir **15 places** entre diferents llocs (2 places de personal de peixateria-carnisseria-xarcuteria i 13 de personal de caixa i reposició). El dia 23 de març, arriba el torn a la jornada amb Meliá Hotels on se seleccionaran **55 llocs de feina** (16 places de personal de pisos i auxiliars, 8 de personal tècnic de manteniment i auxiliars, 6 de recepció, 5 fregaplats, 10 de personal de cuina i 10 de personal de bar i cafeteria).

D'altra banda, l'IFOC està treballant, de manera unilateral, amb diferents empreses del municipi per poder fer més jornades de selecció. Actualment, estan previstes un mínim de **5 jornades amb 6 empreses**, per a un total de **140 llocs de feina**, amb l'objectiu de la contractació en aquesta temporada turística. La nostra experiència basada en la gestió d'aquest tipus d'esdeveniments en anys anteriors ens indica que aquestes xifres s'incrementaran substancialment en els propers dies.

Aquestes actuacions no només donen resposta a les necessitats de contractació de personal de l'empresariat ubicat a Calvià, sinó que també són una mostra objectiva i tangible de la bona salut i les oportunitats laborals que ofereix el mercat laboral a Calvià per a aquesta temporada de treball.

Nota de prensa

Calvià, 21 de febrero de 2023

EL AJUNTAMENT DE CALVIÀ Y EL SOIB COLABORAN EN LA REALIZACIÓN CONJUNTA DE DOS JORNADAS DE SELECCIÓN DIRIGIDAS A CUBRIR 70 PUESTOS DE TRABAJO EN EMPRESAS DEL MUNICIPIO

Desde el año 2015 hasta la actualidad, el Ajuntament de Calvià ha apostado decididamente por nuevas fórmulas de colaboración público-privada en materia de intermediación laboral. Esta estrategia se evidenció tanto en la Ferias de Empleo celebradas en 2017 y 2019, como en la puesta en marcha de numerosas jornadas de selección con empresas ubicadas en Calvià durante los años 2018, 2020 y 2022.

Este año, conjuntamente con el SOIB, pone en marcha una **experiencia innovadora** basada en la celebración de dos jornadas de selección en la Sala Palmanova que darán respuesta a las necesidades de cubrir 70 puestos de trabajo tanto en la conocida marca comercial Eroski como en la empresa multinacional turística Meliá Hotels.

El IFOC, con la aprobación del SOIB, ha publicado en la web ifoc.es/contigo una plataforma para recoger todas las inscripciones a dichas ofertas. Una vez finalizados los plazos de inscripción se realizará una tarea unificada de valoración de perfiles (preselección) y la comunicación final de personas candidatas para su entrevista por parte de las personas responsables de las citadas empresas.

El próximo día 14 de marzo se realizará la jornada de selección de Eroski para cubrir **15 plazas** entre distintos puestos (2 plazas de personal de pescadería-carnicería-charcutería y 13 de personal de caja y reposición). El día 23 de marzo, llega el turno a la jornada con Meliá Hotels donde se seleccionarán **55 puestos de trabajo** (16 plazas de personal de pisos y auxiliares, 8 de personal técnico de mantenimiento y auxiliares, 6 de recepción, 5 friegaplatos, 10 de personal de cocina y 10 de personal de bar y cafetería).

Por otra parte, el IFOC está trabajando, de manera unilateral, con diferentes empresas del municipio para poder realizar más jornadas de selección. En la actualidad, están previstas un mínimo de **5 jornadas** con **6 empresas**, para un total de **140 puestos de trabajo**, con el objetivo de la contratación en esta temporada turística. Nuestra experiencia basada en la gestión de este tipo de eventos en años anteriores nos indica que estas cifras van a incrementarse muy sustancialmente en los próximos días.

Estas actuaciones, no sólo dan respuesta a las necesidades de contratación de personal del empresariado ubicado en Calvià, sino que también son una muestra objetiva y tangible de la buena salud y las oportunidades laborales que ofrece el mercado laboral en Calvià para la presente temporada de trabajo.